
REFERAT AF HOVEDBESTYRELSESMØDE DEN 1. FEBRUAR 2001   
 
 
 
Til stede: Gitte Siezing, Hans Asmussen, Poul Erik Rasmussen, Mads Hovmann, 
Flemming Lynge 
 
Nielsen, Merete Henriksen, Jørgen Henriksen, Hans Christian Hæsum Petersen, Kirsten 
 
Dysted, Nels Asmussen og Ulla Lund Nielsen. 
 
 
 
Afbud fra: Ole Hansen 
 
 
 
0. Formanden for bankoudvalget fortæller 
 
 
 
Punktet udsat til et senere møde.  
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra møde den 4. Januar 2001  samt denne dagsorden 
 
 
 
Dagsorden godkendt med bemærkning at budgetforslag under punkt 6 udsættes til næste 
møde. 
 
 
 
Referat godkendt uden bemærkninger.  
 
 
 
2. Opfølgning på beslutninger samt eventuelle ”visioner” 
 
 
 
PER har modtaget tilbud om at foreningen kan købe en digital receiver til parabolen til 
2.500 kr., men der takkes nej tak til tilbudet. 
 
 
 
3. Internet 
 



 
 
Lars Henrik Bjørnbak har kigget på DGI’s hjemmeside og mener ikke at den er god til at 
lave foreningens hjemmeside på. HA undersøger mulighederne med Amtskontoret. 
 
 
 
Indholdet på en hjemmeside blev diskuteret. Det er meningen at hver enkelt afdeling skal 
kunne præsenteres på hjemmesiden og det er det enkelte udvalg der skal redigere siden. 
Derudover skal hjemmesiden blandt andet bruges til aktivitetslister, resultatformidling og 
information til nye medlemmer. 
 
 
 
4. Pædofili – diskussion af problemstillingen 
 
 
 
MH har haft kontakt med en konsulent hos DGI’s amtskontor og har derudover modtaget 
materiale fra DGI og Dansk ungdoms fællesråd. MH fremlagde og gennemgik oplæg til 
retningslinier i foreningen og sociale spilleregler blev diskuteret. 
 
 
 
Spillereglerne skal indeholde: 
 
- tiltaleformer i foreningen 
 
- baderegler 
 
- ophold i træners hjem/enetimer (må børn være alene med træner) 
 
- ”krammeregler” 
 
- alkoholpolitik 
 
- krav og forventninger til træner/forening 
 
- deling af hold ved træning (det er træner der gør dette) 
 
- hvordan løser vi konflikter mellem børnene 
 
 
 
Derudover skal der holdes en samtale med en kommende træner inden ansættelse hvor 
der orienteres om spilleregler, samt generelle ting om foreningen (historie), 
omkostningsgodtgørelser, forsikringshold m.v. 
 
 



 
Punktet tages op på næste møde, hvor punkterne prioriteres og gennemdiskuteres. 
 
 
 
5. Ledere til idrætslejr 
 
 
 
Der var ingen emner til idrætslejren. Punktet tages op på næste møde. 
 
 
 
6. Budgetforslag for hovedafdelingen herunder regnskab for ¾ år 
 
 
 
Budgetforslag udsat til næste møde. 
 
 
 
HA gennemgik regnskabet for det første ¾ år med følgende bemærkninger: 
 
- hallejen forventes at blive lidt større end budgetteret. 
 
- Indtægter for tilskud m.m. følger budgettet. 
 
- Skydeafdelingen har et mindre køb og salg af patroner, der kan tyde på mindre aktivitet. 
 
- Gymnastikafdelingen har større kontingentindtægter end budgetteret, der forventes et 
overskud i afdelingen på 50.000 mod et budgetteret underskud på 11.000. 
 
- Badmintonafdelingen mangler indtægter for tøj indkøbt til børnespillere. JH undersøger 
om indtægten kan være bogført under kontingenter. 
 
- Fodboldafdelingen mangler en del kontingenter, men der er strammet op på 
opkrævningen. Budgettet for kontingenter forventes dog ikke at kunne holdes. 
 
- Håndboldafdelingen får mindre kontingenter end budgetteret på grund af færre 
medlemmer. 
 
 
 
7. Haltider for kommende sæson 
 
 
 
PER og udvalgsformændene fastlægger haltider inden den 1. April 2001. Det bør i 
forbindelse med fordeling af timerne overvejes om håndboldafdelingen kun skal råde over 



en aften om ugen. 
 
 
 
HA stillede forslag om at man forsøgte at benytte tiden om lørdagen fra 12.00-14.00 til 
nogle arrangementer med idræt på tværs. 
 
 
 
8. Meddelelser fra formand, næstformand, sekretær og kasserer 
 
 
 
GS har modtaget ansøgningsskemaer fra Hillerød Kommune om tilskud efter 
Folkeoplysningsloven. HA sørger for at returnere dem til kommunen. GS sørger for at søge 
om benyttelse af idrætsanlæg på skolen og gymnastik sørger for at søge om benyttelse af 
skolens gymnastiksal. 
 
 
 
PER orienterede om nyt forslag til placering af daginstitution der vil komme til at ligge på 
en del af vores lysbane.  Den nuværende lysbane vil blive vendt og lysmasterne vil blive 
flyttet til den nederste bane. Forslaget er godkendt af foreningen med bemærkning om at 
der opsættes hegn ind mod skolegården, den øverste bane drænes og begge baner 
tromles. 
 
 
 
ULN udleverede nyt liste over samtlige udvalg og trænere. 
 
 
 
9. Kort orientering fra afdelinger og udvalg 
 
 
 
Badminton: 
 
Afdelingen har haft 2 damespillere med ved amtsmesterskaberne for U13 spillere. Det blev 
til en sejr i damesingle og i damedouble i C-rækken. Begge damespillere er inviteret med 
til Landsmesterskaberne den 10. Og 11. Marts 2001 i Vejen. 
 
 
 
Kulsviergården: 
 
Afholder konference om lokalsamfundets fremtid den 24. Marts 2001 på Kulsviergården. 
Alle er velkomne. 
 



 
 
FogS: 
 
Afdelingen forventer at lave et indlæg til Kontakt37. 
 
 
 
Fodbold: 
 
Der er afholdt spillermøde for alle seniorspillere og ynglinge som skal træne sammen med 
seniorspillerne i den kommende sæson. 
 
Afdelingen har holdt møde med Knud Brodersen. Det er aftalt at fortsætte som hidtil med 
kiosken, men det tilstræbes at der kan holdes mere åbent. 
 
NA holder orlov fra udvalget i et halvt år, og næstformanden vil deltage i 
hovedbestyrelsesmøder. 
 
Der arbejdes stadig med ombygning af klubhuset, der forventes at være færdig ved 
sæsonstart. 
 
Afdelingen ønsker at få opsat nogle større opslagstavler indendørs, dette afventer 
færdiggørelse af byggeriet. 
 
En kampplaket er under udarbejdelse. 
 
 
 
Teater: 
 
Opfører i øjeblikket Sommer i Tyrol med ca. 95 % belægning. Der har ikke været 
problemer med maden i år. 
 
 
 
Kontakt37: 
 
GS har fået henvendelse fra 3 personer der gerne vil være med til at lave bladet. 
 
 
 
Støtteforeningen: 
 
Byfestudvalget har fået bevilget 55.000 kr. til indkøb af ny loppebil. Pengene tages fra 
støtteforeningens egenkapital. 
 
Regnskab for 1. Juli 1999 til 30. Juni 2000 blev forelagt og godkendt. 
 



 
 
Gymnastik: 
 
Nyt musikanlæg er sat op i gymnastiksalen. 
 
Der holdes gymnastikopvisning i marts måned, hvor et springhold fra Rødovre vil komme 
og lave opvisning. 
 
Afdelingen har fået tilsagt fra en ny springinstruktør til næste sæson, der kan træne større 
børn. 
 
 
 
Byfest: 
 
Ny loppebil indkøbes (se punkt under støtteforeningen). 
 
 
 
Håndbold: 
 
Har afholdt børnearrangement med deltagelse af 55 børn. 
 
 
 
Ungdomsudvalget: 
 
Afholder fastelavnsfest den 24. Februar 2001.  
 
 
 
10. Eventuelt 
 
 
 
Der er ikke kommet så mange tilmeldinger, hvorfor fristen for tilmeldinger forlænges 1 uge 
inden der tages stilling til festen. 
 


